
 
БРОВАРСЬКА  МІСЬКА  РАДА КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ

Р І Ш Е Н Н Я

Про недоцільність скорочення існуючого ліжкового фонду
Броварської центральної районної лікарні

Розглянувши звернення адміністрація Броварської центральної 
районної лікарні щодо вимоги Департаменту охорони здоров'я КОДА, 
скоротити ліжковий фонд лікарні до 38,0 ліжок на 10 тисяч населення, та 
надати інформацію про ймовірну кількість вивільнених працівників (лист 
ДОЗ №1-36-511 від 16.02.2016р.) та заслухавши  інформацію головного 
лікаря Броварської центральної лікарні з обґрунтуванням недоцільності 
скорочення ліжкового фонду, враховуючи пропозиції постійної комісії з 
гуманітарних питань, міська рада 

В И Р І Ш И Л А :

1. Скорочення існуючого ліжкового фонду лікарні на даний час 
визнати недоцільним.

2. Головному лікарю Броварської ЦРЛ Багнюку В.В. постійно 
аналізувати використання ліжкового фонду та вживати заходів до його 
оптимізації. Інформувати міськраду про хід оптимізації щорічно за 
підсумками року що минув.  

3. Поінформувати Департамент охорони здоров'я КОДА про дане 
рішення. 

4. Контроль за виконанням рішення покласти на постійну комісію з 
питань соціального захисту населення,охорони здоров'я та довкілля. 
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